
JAARVERSLAG 2016.

Ook in het afgelopen jaar 2016 hebben we als dorpsraad ons ingezet om de belangen van
de inwoners van Burgerburg en de buurtschappen Burgervlotbrug en Zijpersluis zo goed 
mogelijk te behartigen. Hierbij is een goede samenwerking en afstemming met de 
gemeentelijke diensten van groot belang. 
In 2016 is dat goed verlopen waarbij opgemerkt dat er weinig complexe zaken aan de 
orde zijn geweest. Het afwerken van het sportveld c.q. ijsbaan bij de nieuwe school is 
vrijwel afgerond. De z.g. veldbezoeken zijn ook nu weer positief verlopen. 

Het is verheugend dat er in ons dorp nog steeds sprake is van een goede sociale 
samenhang. Belangrijk daarbij is de aanwezigheid van de school maar ook een actief 
verenigingsleven. De carnavalsvereniging,  ijsclub, toneelvereniging en nog een aantal 
kleine verenigen organiseren regelmatig activiteiten. Daarnaast vervult het jaarlijkse 
culturele programma van Stichting Herboren Toren een belangrijke rol. Waar mogelijk 
steunen we als dorpsraad deze en andere activiteiten door mankracht en/of aandacht in 
Brugpraat en onze website.

Samenstelling dorpsraad.
Ondanks de goede sociale samenhang valt het niet mee om nieuwe leden voor de 
dorpsraad te vinden. Begin 2016 mochten we twee nieuwe leden verwelkomen, waarvan 
één het secretariaat op zich zou nemen. Helaas hebben beiden halverwege het jaar zich 
teruggetrokken door verschil van inzicht over uitvoering van de werkzaamheden en 
invulling van de taak van de dorpsraad.
Gelukkig hebben we in de tweede helft van het jaar twee nieuwe (vrouwelijke) leden 
kunnen vinden. Mede hierdoor kan de huidige penningmeester zijn taken overdragen een
één van hen. Een opvolging voor de secretaris hebben we nog niet kunnen vinden.
De dorpsraad bestaat nu uit zeven personen.

Vergaderingen.
In het jaarlijkse vergaderschema werden negen vergaderingen gepland. Een ervan is in 
de vakantieperiode vervallen. We vergaderen in de Herboren Toren waar we ook op 14 
november onze jaarvergadering organiseerden. Ook dit jaar weer een bevredigende 
opkomst van ruim veertig dorpsgenoten. De bijeenkomst werd geopend met een 
presentatie over nut en noodzaak van een glasvezelnet voor internet en andere digitale 
diensten. Als afsluiting presenteerde de lokale werkgroep Verkeer welke mogelijke 
maatregelen er zijn om met name het te hard rijden aan banden te leggen. Als er 
maatregelen zijn uitgewerkt gaan we die bespreken met de gemeente om te bepalen wat
mogelijk is.

Brugpraat.
Ons dorpsblad wordt viermaal per jaar verspreid. Dit is voor de inwoners altijd gratis 
geweest. Het werd betaald uit de jaarlijkse gemeentesubsidie voor de dorpsraad en enige
advertentie inkomsten. Omdat financiering op deze wijze niet meer haalbaar is hebben 
we in 2016 besloten een abonnementssysteem in te voeren. Van de ruim driehonderd 
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huisadressen hebben nu ca. 175 adressen een abonnement. Hiermee is de financiering 
van het blad zeker gesteld.

Belangrijke onderwerpen.

Woningnieuwsbouw.
In het vorige jaarverslag werd al genoemd dat de bedrijfsverplaatsing van de fam. Van 
Schie ruimte gaat bieden voor woningnieuwsbouw op de twee vrijkomende 
bedrijfslocaties aan de Grote Sloot. Daarnaast zijn er twee forse kavels beschikbaar naast
de nieuwe school. Volop ruimte dus voor toekomstige nieuwbouw maar er zal de nodige 
inspanning nodig zijn om alle plannen te realiseren. 

Glasvezel netwerk.
De aanpak van de gemeente om dit project volop te ondersteunen is verheugend. Ook in 
Burgerbrug zijn er locaties waar een goed netwerk ontbreekt. Dat er veel belangstelling 
voor is bleek ook bij onze jaarvergadering. Helaas blijft het aantal daadwerkelijke 
inschrijvingen sterk achter en dreigt het project te stranden. Als dorpsraad beraden we 
ons op welke wijze we de realisatie kunnen ondersteunen.

Verkeer.
Ook in het afgelopen jaar heeft dit onderwerp veel aandacht gekregen. Een aantal 
inwoners heeft de werkgroep Verkeer in het leven geroepen, we ondersteunen hen van 
harte. Bij de presentatie van de werkgroep in de jaarvergadering is gebleken dat de 
meningen van de inwoners nog al uiteen lopen. Al eerder is gebleken dat het een moeilijk
oplosbaar probleem is. Er is goed contact met de afdeling Verkeer van de gemeente, we 
blijven gezamenlijk zoeken naar acceptabele maatregelen.

Vaste oeververbinding.
Zwaar verkeer kan in onze regio alleen via de bruggen bij respectievelijk De Stolpen en 
Schoorldam het Noord Hollands kanaal oversteken. Als een of beide bruggen in het 
ongerede raken, lijdt dat tot grote economische schade. Een derde verbinding geeft meer
zekerheid. Om de haalbaarheid te onderzoeken heeft de provincie Noord Holland het 
bureau Royal Hasskoning opdracht gegeven dit te onderzoeken. 
Vanwege de gunstige ligging tussen de twee eerder genoemde bruggen, is Burgerbrug 
als een mogelijke locatie gekozen. 
Op 18 november hebben we deelgenomen aan een werkbijeenkomst in de Herboren 
Toren. Belangengroepen brachten hun standpunten naar voren, in meerderheid positief. 
Namens de dorpsraad hebben we naar voren gebracht dat meer zwaar verkeer over het 
huidige wegennet Burgerbrug onacceptabel zwaar zal belasten. 
Aanpassingen van het wegennet worden hoe dan ook sterk beperkt door de ligging van 
de West Friesedijk.
De haalbaarheid van het project lijkt laag, we volgen de ontwikkelingen.

Project “Old Skoel”
Door persoonlijk initiatief is er een begin gemaakt om het oude schoolgebouw aan te 
passen tot multifunctioneel gebouw. Het moet ruimte gaan bieden aan ateliers, het 
houden van workshops en dergelijke en mogelijk een jeugdhonk. De gemeente heeft het 
herstellen van de basisvoorzieningen voor haar rekening genomen. Alle overige 
aanpassingen worden door vrijwilligers gedaan. 

Burgerbrug,
Februari 2017.


